
 

Številka:  900-3/2021-14 

Datum: 9. 11. 2022 

 

ZAPISNIK 

5. seje Upravnega odbora šolskega sklada, ki je bil 8. 11. 2022 ob 18. uri v zbornici šole 

 

Prisotni: Simon Zarabec, Mirjam Vedrusa, Živa Brulc, Darja Padovan in v. d. ravnateljice Natalija 

Globevnik.  

Opravičeno odsotni: Maja Osterman, Bernarda Kobe in Polonca Tratar Božič 

 

Dnevni red: 

1. Pregled in potrditev zapisnika zadnje seje 

2. Finančno poročilo 

3. Program dela 

4. Pobude in predlogi 

 

K 1. točki 

Prisotni smo se pogovorili o 3. seji upravnega odbora, ki je bila 30. 5. 2022 in 4. korespondenčni seji, ki je 

potekala junija 2022. Predsednik je predstavil vsebino zapisnikov in sklepe.  

Sklep: Potrdita se zapisnika 3. in 4. seje upravnega odbora. 

 

K 2. točki 

V. d. ravnateljice je predstavila finančno poročilo, ki ga je pripravila računovodkinja Alenka Rajšel. 

Poslovanje šolskega sklada v šolskem letu 2022/23 je priloga tega zapisnika. Med prihodke v obdobju 

do 31. 10. 2022 sodijo sredstva od zbiralne akcije starega papirja, ostanek sredstev od valete 

devetošolcev 2021/22, zbrane donacije za valeto letošnjih devetošolcev in prispevki staršev, zbrani po 1. 

roditeljskem sestanki, na katerem so razredniki seznanili starše z načini zbiranja sredstev za šolski sklad 

in nameni porabe. Navodila in obrazec za starše/zakonite zastopnike so priloga tega zapisnika. 

Sredstva iz šolskega sklada v letošnjem šolskem letu še nismo uporabili. 

Sklep: Potrdi se finančno poročilo šolskega sklada. 

 

K 3. točki 

Po pogovoru o programu dela v šolskem letu 2022/23 je bil sprejet sklep, da se člani sklada aktivno 

vključijo v akcijo pridobivanja sredstev od različnih podjetij. V ta namen naj šola pripravi posodobljeno  



 

prošnjo in seznam dosedanjih donatorjev. Predsednik sklada je dal pobudo, da bi vsaj večja podjetja 

obiskali in jim prošnjo oddali osebno.  

Predstavniki šole bomo v decembru mesecu zaposlenim in staršem osebno in preko sistema Lopolis 

predstavili možnost, da 0,3 % dohodnine namenijo za delovanje šolskega sklada OŠ Bršljin. Vzorec 

navodil in zahteva za namenitev dela dohodnine za donacije sta priloga tega zapisnika. 

V šolskem letu 2022/23 bomo izvedli še spomladansko akcijo zbiranja papirja, v mesecu marcu 

predpraznični sejem in predvidoma maja oz. junija dobrodelni koncert. Sredstva od prodaje starega 

papirja bodo v višini 50% zbranega zneska namenjena za potrebe učencev 9. razreda (izlet, valeta). 

Sredstva, zbrana na dobrodelnem koncertu pa bodo imela osnovni namen nagraditi uspešne učence, 

ostanek pa bo šel na račun šolskega sklada. 

Sklep: Potrdi se program dela. 

  

K 4. točki 

Člani upravnega odbora smo se pogovarjali o možnosti, da se iz šolskega sklada delno sofinancira 

katerega izmed preventivnih programov, ki so po mnenju vodstva in kolektiva zelo kvalitetni, a plačljivi 

(npr. Varni internet).  

Ga. Brulc je predlagala, da bi učence zadnje triade spodbujali k razmišljanju o načinih kako prispevati za 

šolski sklad, saj so otroci polni idej. G. Zarabec je predlagal, da bi z učenci in starši organizirali kakšen 

dogodek v okolici šole in zbirali prispevek za udeležbo na njem. V nadaljevanju je predlagal, da bi se 

otroci lahko udeležili delovne akcije (npr. pomoč na kmetijah ali Srednji kmetijski šoli) in v zameno dobili 

sadje oziroma druge izdelke. 

Sklep: Namen šolskega sklada se razširi z delnim sofinanciranjem preventivnih dejavnosti, ki so po 

presoji vodstva in učiteljev zelo kvalitetni. Predloge ge. Brulc in g. Zarabca bomo upoštevali pri 

načrtovanju naslednjega letnega delovnega načrta. 

 

Seja je bila zaključena ob 19. 15. Naslednje srečanje upravnega odbora bo predvidoma v 2. tednu 

februarja 2023.  

 

 

Natalija Globevnik,      Simon Zarabec, 

v. d. ravnateljice       predsednik UO šolskega sklada 

 

 

Zapisala: 

Darja Padovan 


